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Secretariaat: 
Arenberglaan 444 

4822 ZV  Breda 
T. 076 – 5422571 

E. bekom@haagsebeemden.nl 

Verslag openbare vergadering Wijkraad Haagse Beemden van 
maandag 11-12-2023 

 
 
LOCATIE  

Buurthuis Gageldonk Gageldonksepad 5 

 

 AGENDA  
1. Opening en mededelingen  

2. Vaststellen agenda  

3. De nieuwe Website korte toelichting van Theo Bosters  

4. Hoofdthema Leefbaarheid in de Wijk Doelstelling is om met de wijk te praten over de 

leefbaarheid in de wijk. Wat zijn de wensen van de bewoners Wat zijn de wensen van de 
bedrijven en organisaties  

5. Rondvraag en Sluiting  
 

1. De voorzitter opent de vergadering en deelt mede dat de wijkraad die nieuwe website 

heeft gepubliceerd. Verderop in de vergadering zal deze even toegelicht worden. 

 

2. In aanvulling op de agenda meld de wijkmanager; 

• dat voor het park Kesteren in de komende 4 weken een nieuwe vergunning 

aanvraag zal worden gepubliceerd en dat wij de stukken ook zullen ontvangen. Er 

zullen bomen gaan verdwijnen, maar ook nieuwe geplant. 

• voor de Asterdplas geldt dat gekeken gaat worden hoe in de toekomst beter 

omgegaan kan worden met een festival en de aantasting daardoor van de grasmat, 

wat invloed heeft op het gebruik. 

• Er is een overzicht van bestedingen door het wijkplatform aangeleverd. De wijkraad 

zal daar bij een eerstvolgende bestuursvergadering nader aandacht aan besteden. 

• Er is even een misverstand over aansluiten van de wijkraad bij het wijkplatform. En 

een discussie over het overleg dat in het verleden is opgestart, maar inmiddels op 

een dood spoor is beland. De wijkraad staat nog steeds op het standpunt dat 

overleg tussen de verschillende vrijwilligers organisaties alleen maar een 

meerwaarde voor de bewoners heeft en er over het verleden heen gestapt moet 

worden. 

Uitkomst is dat het een ieder, dus ook de wijkraad, vrij staat om aan te sluiten bij 

de bijeenkomsten van het wijkplatform. 

Vraag van een aanwezige over wat de inspanningen van de wijkraad zijn aangaande 

de tarieven van Ennatuurlijk voor 2024 en de toekomst van het warmte net. 

Voorzitter geeft aan dat dit nu juist onderdeel is van punt 3 van de agenda. 

 

3. De nieuwe website (haagsebeemden.nl) wordt doorlopen om te laten zien dat de 

aanwezige informatie met de introductie van de nieuwe website niet verloren is gegaan. 

De nieuwe website kent een duidelijker en logischer structuur en is 

gebruikersvriendelijker. Extra is wel opgenomen een privacy verklaring over hoe 

omgegaan zal worden met verkregen privacy gevoelige informatie. Daarnaast zijn op de 

homepage aan de rechterzijde gelijk de laatste 5 informatie berichten zichtbaar. De 

daaruit verdwijnende berichten komen vervolgens automatisch in het archief. 

• Vraag: komt er ook zoiets als een rubriek ’wat speelt er in de wijk’? 

Technisch is dat mogelijk en het bestuur zal zich buigen over de behoefte en de 

manier waarop dat dan ingevuld zou kunnen worden. Nu is alleen het 

contactformulier te gebruiken voor vragen/opmerkingen. 

 

4. Welke thema’s voor 2024. 

Het bestuur van de wijkraad wil graag van de bewoners weten welke 

aandachtspunten/thema’s zij graag voor 2024 op de aandacht agenda van de wijkraad 

geplaats zouden zien. 
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• Uit de vergadering is al wel duidelijk dat de energietransitie en de bijkomende 

aspecten als kosten en toekomstbestendigheid daarbij een onderdeel zijn. En 

daarbij zal de wijkraad niet de kartrekker zijn, maar wel de organisator en aanjager 

van mensen die zich daarvoor willen inzetten. Een dergelijk initiatief zal dan op een 

thema avond bijeenkomst geïntroduceerd worden, met sprekers vanuit diverse 

belanghebbenden (zoals Ennatuurlijk, Enexis, gemeente, wijkbewoners, etc.). 

 

• Vanuit de vergadering komt de opmerking dat een dergelijke inventarisatie voor 

zo’n agenda niet zinvol is, dat is gewoon allemaal al bekend. 

Bestuur wil toch vasthouden aan een vorm van enquête onder de bewoners om zo 

ook een prioriteiten volgorde te krijgen, want het bestuur is te klein om alle zaken 

die in het verleden al zijn opgehoest in behandeling te nemen en vooralsnog 

onduidelijk is wat de (huidige) bewoners de belangrijkste vinden. 

 

• Wijkmanager geeft aan dat de gemeente ook jaarlijks een overleg heeft met de 

corporaties en daar zouden ook best algemene punten uit naar voren kunnen 

komen. 

 

• Vraag vanuit de aanwezigen; hoe het zit met de eerdere initiatieven die er zijn 

geopperd n.a.v. de bijeenkomsten over de bestedingen van de gelden uit Wind A-16. 

Wijkraad geeft aan dat al die initiatieven eigenlijk zijn doodgebloed en dat het 

dringend noodzakelijk is weer eens contact te leggen met de gemeentelijke 

aanspreekpunt(en) daarover. 

 

5. Rondvraag. 

• Opmerking vanuit de aanwezigen dat het goed overleggen is met de gemeente als 

het gaat om initiatieven. 

 

• Vanuit het bestuur wordt nog geopperd om ook mobiliteit in en van en naar de wijk 

in zijn algemeenheid mee te nemen als thema. 

 

6. Voorzitter sluit de vergadering en bedankt de aanwezigen. 
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